
Boligudvalget

Til: Social- og boligministeren
Justitsministeren

Dato: 4. oktober 2024

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Samrådsspørgsmål A
Vil ministrene redegøre for, om regeringen virkelig mener, at ”at de almene boligforenin-
ger i dag har de nødvendige lovgivningsmæssige rammer for at ophæve lejere som følge 
af alvorlig kriminalitet” som det fremgår af besvarelsen af REU Alm. del - endeligt svar på 
spørgsmål 1285 af den 21. august 2024, når Socialdemokratiet i medierne melder ud, at 
partiet ønsker at ændre reglerne, så boligforeninger automatisk får besked, når en beboer 
sigtes eller dømmes for kriminalitet (jf. ”Partier vil stramme loven for at fjerne dømte fra 
boligområder” af Ritzau den 21. juli 2024)?
Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2023-24, BOU alm. del - 
samrådsspørgsmål A.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Bøgsted (DD), Peter Skaarup (DD) og 
Betina Kastbjerg (DD).

På udvalgets vegne
Henrik Møller
formand
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